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„Medzi hlavné priority v I. polroku 2008 
pre mňa, ako zástupcu, pre vedenie obce 
a pracovníkov patrili činnosti, s ktorými 
sa bolo a je aj naďalej potrebné sa 
popasovať. Nie je to práca ľahká, mnohé 
veci sú náročné nielen na čas, ale aj na 
finančné prostriedky. Práca s ľuďmi je 
náročná, ale pri dobrej vôli sa mnohé veci 
dajú zvládnuť v prospech občanov. 
Dvadsaťpäťročné skúsenosti v štátnej 
správe sa snažím zúročovať, využívam 
kontakty na mnohých úradoch a snažím 
sa problematiku riešiť odborne a v čo 
najkratší čas. Mojou náplňou, ako 
zástupcu starostu sú úlohy po dohode so 
starostom aj s pracovníkmi obce. Jedná sa 

o širší záber, ktorý sa Vám snažím v skratke priblížiť“: 
- príprava niektorých podkladov a materiálov k požiadaniu dotácie z Eurofondov na rekonštrukciu ZŠ s 

MŠ. V súčasnosti čakáme na oficiálnu odpoveď z MV a RR SR Bratislava.  
- príprava podkladov k výkupu pozemkov v lokalite Kamence a následne predaj pozemkov 

stavebníkom. V súčasnosti prebieha už posledná fáza výkupu a predaja. Nasledovať bude zrýchlené 
zavkladovanie na Katastrálnom úrade v Lipt. Mikuláši, vyňatie pôdy z PPF pod miestnu komunikáciu 
a realizácia inžinierskych sietí. Inžinierske siete by sa mali realizovať po konečnom vysporiadaní. 
Približný termín realizácie je august – september 2008 

- príprava podkladov a projektu na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice s priľahlým domčekom.  Táto 
problematika je vo fáze riešenia. V súčasnej dobe vyšla oficiálna výzva na predkladanie projektov a 
žiadostí. 

- zrealizované boli nové a moderné sociálne zariadenia na prízemí obecného úradu, nakoľko jestvujúce 
už nevyhovovali po hygienickej a estetickej stránke, 

-  v kultúrnom dome sa realizujú práce na prízemí (vľavo) elektrické rozvody, hrubé omietky, 
podkladné betóny. Priestory by mali slúžiť pre občanov pri rôznych spoločenských podujatiach  
( svadby, kary, stretnutia, schôdze a pod.) 

- rekonštrukcia sociálnych zariadení v areáli futbalového štadióna – nakoľko sociálne zariadenia, 
sprchy už boli v nevyhovujúcom stave, obec ako zriaďovateľ OFK pristúpil k prvej etape 
rekonštrukcie. Vytvorili sa sociálne zariadenia pre mužov a ženy. Boli zrealizované nové obklady 
v sprchách, namontované nové sprchy a umývadlo. Naďalej ostáva problém rekonštrukcie odpadu a 
žumpy. Tento problém sa bude obec v spolupráci s OFK snažiť vyriešiť v letnom období. 

-  príprava podkladov na požiadanie dotácie z eurofondov na II. etapu Revitalizácie námestia. 
V súčasnosti je v príprave projektová dokumentácia a čakáme na novú výzvu.  

- spolu so starostom obce sme jednali s rímsko-katolíckou cirkvou o prenájme budovy Karity s tým, 
žeby sa tam vybudoval dom s opatrovateľskou službou, za pomoci finančných prostriedkov VÚC, 
Eurofondov ai/.V súčasnosti sú začaté projektové práce a pripravuje sa návrh nájomnej zmluvy. 

- zrealizovalo sa vyňatie pôdy z PPF pod prístupové komunikácie v lokalite Magurka, kde sa realizujú 
aj inžinierske siete. Začalo sa vybavovať stavebné povolenie a budujú sa ďalšie inžinierske siete,  

- zrealizovala sa identifikácia pozemkov v lokalite Biela Ľupča a jej následná delimitácia na obec. 
V súčasnosti je na zápise na Katastrálnom úrade v Lipt. Mikuláši na list vlastníctva obce. 

- podpísané je memorandum o spolupráci obce Part. Ľupča a firmou MEI Bratislava na vytvorenie 
akciovej spoločnosti, aby mohli byť vypracované všetky náležitosti k započatiu vrtu pre termálny 
park s príslušenstvom /kanalizácia a pod./ Obec predpokladá, že do a.s. by vstúpila pozemkami. 

- podpísané je memorandum o spolupráci medzi obcou P. Ľupča a firmou Slovakantia za účelom 
vybudovania golfového strediska touto firmou, 

- v súčasnosti prebieha identifikácia pozemkov v lokalite Čerpiator, nasledovať bude delimitácia na 
obec a zapísanie na LV obce. Nakoľko v našej obci ešte neprebehla ROEP (registrácia obnovenej 
evidencie pozemkov) obec sa snaží svoj majetok previesť na list vlastníctva, 

 

 Július Sokol, zástupca starostu obce 
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- obec sa snaží výjsť v ústrety spoluobčanom pri vysporiadávaní pozemkov pod rodinnými domami a 
hospodárskymi budovami,   

-  v súčasnosti sa realizuje znovu zameranie geometrického plánu a vysporiadanie niektorých pozemkov 
v miestnej časti Magurka, nakoľko v minulosti neboli správne vymerané niektoré pozemky resp. sa 
predali s prístupovou cestou a mnohí majitelia nemajú prístup ku svojim pozemkom. 

- v mesiaci február – apríl sme vykonali prieskum obce, či budú vlastníci pôdy v lokalite Roveň resp. 
Pri stínaní ochotní súhlasiť so zámenou, nájmom resp. predajom pôdy, v prípade realizácie väčšej 
investičnej akcie.  Bolo by potrebné sceliť pôdu do väčšieho celku. Doteraz z oslovených súhlasilo 
s predloženými alternatívami 70% opýtaných. Niektorí Ľupčania resp. bývalí Ľupčania a ich 
potomkovia však nesúhlasia so žiadnou alternatívou.  Podklady boli spracované, odovzdané 
prípadným investorom, zatiaľ odpoveď obec neobdržala, 

-  rokujeme s  majiteľmi pozemkov pod realizáciu druhej bytovky pri škole, oslovili sme ich, aby 
predložili svoje návrhy a požiadavky k výkupu pozemkov.  

- obec zabezpečuje údržbu a vysprávky miestnych komunikácií, údržbu brehov Ľupčianky /výrub 
stromov, kosenie, vyžínanie, údržbu cintorínov, pamätníkov, 

- obec spolupracuje a podporuje obecné organizácie a spoločenské organizácie v obci, spolupracuje a 
financuje ZŠ s MŠ, zabezpečuje svoje úlohy v oblasti kultúrnej, spoločenskej, sociálnej oblasti ( 
uvítanie detí do života, uctenie si jubilantov s významnými životnými jubileami, zabezpečuje 
opatrovateľskú službu, zabezpečujeme miestnosť pre kary a rôzne stretnutia, 

- v súčasnosti sa inštaluje nová kvalitnejšia a aktuálnejšia webová stránka obce, ktorá je prístupná od 
16.6.2008. Nájsť si ju môžete na www.partizanskalupca.com. 
Dovoľte mi, aby som aj  v skratke vyhodnotil činnosť obecných zastupiteľstiev (OZ), rady a komisií. 

K 4.6.2008 boli uskutočnené  2 OZ (1. sa zúčastnili všetci poslanci a 2. sa zúčastnilo 5 poslancov). Poslanci 
rokujú a do diskusie sa zapájajú podľa svojich možností a vedomostí k prejednávaným problémom. 
Zasadnutia sú verejné, pozvánka je vždy vyvesená na obecnej tabuli,  vyhlásená aj v miestnom rozhlase. 
Zúčastňuje sa ich však len pár tých istých jednotlivcov. 
     Zasadnutie Rady je vždy pred zasadnutím OZ, (raz bolo zasadnutie k prejednaniu majetkového priznania 
starostu obce a riaditeľky ZŠ s MŠ). 
 Komisie, ktoré sú vytvorené pri obecnom úrade pracujú priebežne, počas celého roka a predkladajú 
rade a obecnému zastupiteľstvu svoju činnosť. Zasadajú v prípade podnetov a žiadostí od spoluobčanov. 
Každá komisia má svojho predsedu. Túto funkciu  vykonávajú poslanci obecného zastupiteľstva. Najviac 
vyťažená bola  stavebná komisia, ktorá zasadala 12 krát. Riešila problematiku predaja pozemkov, výstavby 
drobných stavieb, stavebných úprav, výrubu stromov. Taktiež riešila mnohé sťažnosti a podnety občanov. 
Sociálna komisia riešila hlavne problematiku maloletých detí, posúdenie žiadostí do domova dôchodcov a 
domovov opatrovateľskej služby. Školská komisia v spolupráci s finančnou komisiou riešila hlavne 
začiatkom roka problematiku financovania ZŠ s MŠ a taktiež sa vyjadrovala k rozpočtu obce. 
Športová komisia zasadala k riešeniu problematiky sociálnych zariadení, ako aj areálu športového štadióna. 
Komisia cestovného ruchu riešila problematiku lepšieho príjmu do rozpočtu obce z prechodného ubytovania. 
Kultúrna komisia zasadá pri všetkých kultúrnych podujatiach, ktoré poriada obecný úrad. Komisie sa snažia 
riešiť problémy vždy tak, aby vyšli občanom v ústrety ak je to možné. Niektoré problémy, ktoré je potrebné 
riešiť si občania spôsobujú aj sami a potom očakávajú, že ich obec, resp. obecné zastupiteľstvo vyrieši za 
nich.  Treba však ešte raz podotknúť, že závery komisií v zmysle zákona o obecnom zriadení majú len 
odporúčací charakter, o veciach rozhoduje obecné zastupiteľstvo ako kolektívny orgán, hlasovaním. Ako 
zástupca starostu obce, mám na starosti zasadanie každej komisie a  musím podotknúť, že niektoré komisie by 
mohli zlepšiť svoju činnosť. 
 Vážení spoluobčania, to boli mnohé problémy a aktivity, s ktorými sa obecný úrad musí 
pasovať. Myslím si, že väčšina vecí sa nám darí vyriešiť k spokojnosti občanov, mnohé problémy 
síce aj naďalej pretrvávajú, ale snažíme sa spoločne dôjsť k úplnému vyriešeniu menovaných 
problémov.                                    Július Sokol, zástupca starostu obce 
 
 
 
 
 
 
 

OBEC PARTIZÁNSKA ĽUPČA DÁVA DO POZORNOSTI, ŽE  ZHOTOVILA 
NOVÚ WEBOVÚ STRÁNKU, KDE PREZENTUJE HISTÓRIU A SÚČASNOSŤ, 
OZNAMY, AKTUALITY, ŠPORTOVÉ A KULTÚRNE PODUJATIA. ZÁROVEŇ 

VYTVORILA MOŽNOSŤ DISKUSIE.  KLIKNITE NA: 

www.partizanskalupca.com 

http://www.partizanskalupca.com
http://www.partizanskalupca.com
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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V PARTIZÁNSKEJ ĽUPČI : 
l./ BERIE NA VEDOMIE 
- správu o plnení prijatých uznesení zo zasadnutí, ktoré sa konali v roku 2007 
- sťažnosť pani Anny Beňovej ohľadom firmy VOKUMA  Part.Ľupča 
- návrh Všeobecne záväzného nariadenia  obce Partizánska Ľupča o poskytovaní dotácií    z rozpočtu 
obce s tým, že bude vyvesený na úradnej tabuli na pripomienkovanie občanom    
- pripomienku pani riaditeľky Mgr. Malvíny Zvarovej ohľadom čističky ZŠ s MŠ a bytovky  
- pripomienku pani Anny Beňovej s možnosťou zavedenia vlastnej vody   
- pripomienky poslanca pána Celestína Vajdu  k priekopám a kanálom  
- zásadnú zmenu, ktorá  nastala pri dani za ubytovanie a to v tom, že daňovníkom je vo vzťahu  
k správcovi dane ubytovaný, nie ten, kto prechodné ubytovanie poskytuje. Ubytovateľ je len 
sprostredkovateľ pri výbere tejto dane. 
2./ SCHVAĽUJE 
- zrušenie členstva  pre regionálny rozvoj  do spoločnej úradovne v Liptovskom 
Mikuláši  
- overovateľov zápisnice: Ing. Vojtech Baldovič, Katarína Bellová 
- návrhovú komisiu v zložení: Július Sokol, Ján Kubáň 
- upravený rozpočet príjmov a výdavkov za rok 2007 a záverečný účet obce 
- rozpočet obce na rok 2008, 2009, 2010 
- Všeobecne záväzné  nariadenie obce Partizánska Ľupča č. 1/2008 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku  za komunálne odpady a drobné stavebné odpady s tým, že  sa  zvyšujú  poplatky  za TKO zo 
150,- Sk na 200,-Sk. 
- odmenu starostovi    obce za rok 2007 vo výške jeho  mesačného platu, 
- odmenu zástupcovi starostu   obce  za rok 2007 vo výške jeho  mesačného platu, 
- v rámci výstavby a kolaudácie  stavby Nájomný bytový dom – 12 b.j. súp. číslo 422, súhlasí aby na 
túto nehnuteľnosť uvedenú v LV č.985 v k.ú. obce Partizánska Ľupča  bolo zriadené záložné právo 
v prospech Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR podľa podmienok záložnej zmluvy č. 
0066-PRB-2006/Z. Obecné zastupiteľstvo súhlasí s vkladom záložnej zmluvy č. 066-PRB-2006/Z do 
katastra nehnuteľností Správa katastra Liptovský Mikuláš. 
- kultúrnu komisiu v zložení: Anna Jacková, predseda komisie, členovia: Ľubica Koyšová, Agata 
Adamčiaková, Iveta Mráziková, Anna Mojšová, zapisovateľka : Renáta Antolová. 
- vypracovanie projektu firmou SELEKT  v cene  50 000,-Sk  pre  ZŠ s MŠ Partizánska Ľupča   
- dotáciu pre Základnú školu s materskou školou v Partizánskej Ľupči  mesačne vo výške 157 000,-Sk. 
- usporiadanie  Okresnej súťaže hry „PLAMEŇ“ Okresným hasičským zborom v Liptovskom Mikuláši 
v našej obci   
3./ UKLADÁ 
- poslankyni pani Kataríne Bellovej za svoj volebný obvod vykonať poslanecký prieskum a stavebnej 
komisii prešetriť čierne stavby vo firme VOKUMA. Termín: ihneď 
- komisii cestovného ruchu vypracovať materiál  na zlepšenie situácie odvodu finančných prostriedkov 
za ubytovacie služby.  Termín: do budúceho zastupiteľstva 
- stavebnej komisii  doriešiť pani Odorčákovú a rodinu Hegedušovcov na Magurke -   prístupovú cestu 
. Termín: ihneď 
- kontrolórke obce pani Dane Havlanovej  podávať správu o financovaní na každom zastupiteľstve, 
- stavebnej komisii prešetriť stav na tvare miesta ohľadom žiadosti pána Jána Friča, bytom 
Partizánska Ľupča 274 na základe žiadosti  o odpredaj časti obecného pozemku na Magurke. Žiada 
odkúpiť parcelné číslo 3129 o výmere 206 m2. 
- stavebnej komisii prešetriť situáciu  na základe žiadosti Ing. Jerguša Gbelského, trvale bytom 
Bratislava, ktorý odkúpil v našej obci nehnuteľnosť č.p. 123. Žiada  odpredaj časti obecných pozemkov 
okolo tohto rodinného domu. Termín: ihneď 
- všetkým predsedom komisií informovať na každom zastupiteľstve  o svojej práci zo svojich  komisií  
5./ DOPORUČUJE:  
- skontrolovať dažďovú  kanalizáciu  
4./ RUŠÍ 
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- časť uznesenia obecného zastupiteľstva č. 2/2007 zo dňa 13.2.2007. Odvoláva Mareka Pavlíka, trvale 
bytom Partizánska Ľupča 123 z členstva kultúrnej komisie. 
- časť uznesenia obecného zastupiteľstva č. 7/2007 zo dňa 14.12.2007 v ktorom bolo odsúhlasené 
zrušenie príspevku pre regionálny rozvoj do Spoločnej úradovne v Liptovskom Mikuláši. Bolo  nutné 
zrušiť členstvo a nie príspevok. 
6./ POVERUJE:   
- p. Milana Kráľa, firma Morus, Part. Ľupča č. 460, aby predložil zámer na nízko energetické domy 
v súvislosti s vyvolanými investíciami 
 

 
OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V PARTIZÁNSKEJ ĽUPČI 
l./ BERIE NA VEDOMIE 
- správu o plnení prijatých uznesení z obecného  zastupiteľstva zo dňa 7.2.2008    
- podanie majetkového priznania starostu obce Ľubomíra Friča  a riaditeľky školy  Mgr. 
Malvíny Zvarovej zo dňa 31.3.2008 
- finančné vyhodnotenie I. štvrťroka 2008, ktoré podala kontrolórka obce, pani Dana 
Havlanová 
- informáciu starostu obce o dopravnom označení ciest 
- zmenu internetovej stránky obce 
- informáciu zástupcu starostu obce o súťaži vo varení gulášu 
- informáciu zástupcu obce o pomoci spoločenských organizácií pri vyčistení a skrášlení obce 
- informáciu starostu obce o finančných prostriedkoch z MONDI – SCP Ružomberok vo výške 
250 000,- Sk, ktoré sa prečerpávajú na prácach v kultúrnom dome 
- predsedom komisií a členom  budú vyplatené odmeny na základe predloženia zápisníc zo 
zasadnutí komisií 
- žiadosť pani Kataríny Bellovej o zámenu pozemkov 
- informáciu starostu obce o obecnej ceste na Magurke 
2./ SCHVAĽUJE 
- Všeobecne záväzné nariadenie obce  č.2/2008 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 
- overovateľov zápisnice: Ing. Vojtech Baldovič, Katarína Bellová 
- návrhovú komisiu v zložení: Anna Jacková, Ladislav Rybák 
- prijatie DEXIA  - Superlinky od DEXIE banky Slovensko a.s. vo výške 200 000,-Sk. Zároveň 
schvaľuje vedenie príjmov obce z podielových daní na účet obce v DEXII banka Slovensko a.s. 
minimálne po dobu existencie úverového vzťahu medzi Obcou Partizánska Ľupča a DEXIOU 
banka Slovensko a.s.. 
- MEMORANDUM o spolupráci medzi investorom zastúpeným MEI SLOVAKIA a.s. so 
sídlom v Bratislave a Obcou Partizánska Ľupča v zastúpení Ľubomírom Fričom, starostom 
obce o vytvorení a založení akciovej spoločnosti 
- Memorandum o spolupráci medzi Obcou Partizánska Ľupča a  investorom Slovakantia  s.r.o. 
Kpt. Nálepku 10, Liptovský Mikuláš, IČO: 36599891 so zámerom investora vybudovať 
turisticko – rekreačný investičný projekt na území obce Partizánska Ľupča – vybudovať 
golfový a lyžiarsky rezort so širokou škálou ubytovacích zariadení , stravovacích zariadení 
a doplnkových  služieb v oblasti wellness, konferenčné stredisko a ďalšie zariadenia súvisiace 
s prevádzkou golfového a lyžiarskeho rezortu. 
- odpredaj časti obecného pozemku pre Ing. Jerguša Gbelského, trvale bytom Bratislava, 
Studenohorská 15, 841 03 pri rodinnom dome č.p. 123 v našej obci  zo severnej strany 
s podmienkou, že sa zástupca obce zúčastní pri vytyčovaní hraníc pozemku. Do zmluvy je 
nutné zahrnúť nutnosť vecného bremena z dôvodu jestvujúceho odpadového kanálu. Z južnej 
strany taktiež zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj, ale len po hranicu jestvujúceho pozemku 
s povinnosťou vybudovať prístupovú cestu do spoločného dvora č. 127 – Emília Kerekešová, 
Otto Centový a Anna Likavčanová. 
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- odpredaj časti obecného pozemku  v k.ú. obce Partizánska Ľupča parc.číslo 2453 pre Juraja 
Mrázika, trvale bytom Partizánska Ľupča 116 za predpokladu, že zarovná líniu s rodinným 
domom pána Pavla Melichara č.p. 117 a záhradkou pána Pavla Grílusa  pri rodinnom dome 
č.p. 114 po 100,-Sk za m2 a zároveň po predložení  GO plánu. 
- odpredaj časti obecného pozemku v k.ú. obce Partizánska Ľupča  pre pána Albína Antola, 
trvale bytom Partizánska Ľupča 124 pri jeho rodinnom dome po 20,-Sk po predložení GO-
plánu.    
- odpredaj časti obecného pozemku v k.ú. obce Partizánska Ľupča  pre Petra Sokola, trvale 
bytom Partizánska Ľupča 7 pri jeho rodinnom dome. Jedná sa o parcely č. 477/1, 710/2. 
Uvedené parcely sú o výmere 87 m2 a 31 m2 po 20,-Sk po dodaní GO-plánu. Celková čiastka 
predstavuje 2 360,-Sk. 
- odpredaj časti obecného pozemku v k.ú. obce Partizánska Ľupča m.č. Magurka pre pána 
Jána Friča, trvale bytom Partizánska Ľupča 274. Jedná sa o parcelné číslo3129 o výmere 206 
m2 po 100,-Sk, čo predstavuje celkovú sumu 20 600,-Sk. 
- odkúpenie pozemku od Mgr. Barbory Odorčákovej, trvale bytom Ružomberok, Žilinská 
cesta 1/14, parc. číslo 3202/8 o výmere 463 ,2 z dôvodu vysporiadania prístupovej komunikácie 
k pozemkom po 600,-Sk za m2, čo predstavuje čiastku 277 800,-Sk 
- odkúpenie pozemku od Jána Hegeduša a manž. , trvale bytom Partizánska Ľupča 194 v kat. 
území obce Partizánska Ľupča m.č. Magurka, parcelné číslo 3202/2, 3202/3 z dôvodu 
vysporiadania prístupovej komunikácie k pozemkom po 600,-Sk za m2, po zameraní a dodaní 
GO-plánu bude určená výsledná suma.  
- zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, uzatvorená podľa § 50 Občianskeho 
zákonníka medzi Stredoslovenskou energetikou – Distribúcia a.s. Ulica republiky 5, Žilina 
v zastúpení Jean-Luc Farges, predseda predstavenstva a Ing. Martin Magáth, člen 
predstavenstva ako budúcim oprávneným z vecného bremena a obcou Partizánska Ľupča 
v zastúpení Ľubomírom Fričom, starostom obce ako budúcim povinným z vecného bremena 
na pozemkoch parc. C KN č. 3124/2 a parc. C KN 3132/11. 
- žiadosť pani Kataríny Kúkolovej o prenájom chodníka pred prevádzkou Bistro – 
Partizánska Ľupča 435 o výmere 32 m2 v období od 1.5.2008 do 30.9.2008 za účelom 
umiestnenia stolov pre hostí po 100,-Sk za m2, čo predstavuje finančnú čiastku vo výške 
1 338,-Sk s tým, že menovaná bude upovedomená, že v budúcnosti sa nájom bude pohybovať 
vo vyššej cenovej relácii. 
- prenájom priestoru pre pani Kamilu Jarošovú, bytom Partizánska Ľupča č. 540. Jedná sa 
o priestory – nehnuteľnosť pri katolíckom kostole, kde menovaná bude predávať rôzny 
remeselnícky tovar. Prenájom sa schvaľuje s tým, že preukázané náklady, ktoré mala so 
zavedením prevádzky jej budú odpočítané z nájmu. 
- vypracovanie projektovej dokumentácie na inžinierske siete IBV Kamence – I. etapa 
výstavby  
- spracovanie projektovej dokumentácie  na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice na základe 
vyhlásenia výzvy z MVaRR SR 
- inventarizáciu obecného majetku, ktorý je vo výške  33 982 704,-Sk a zároveň schvaľuje 
likvidačný záznam. 
- kúpu časti pozemku od  Ing. Karola Šlachtovského, ktorý dal v rámci vysporiadania obecnej 
cesty časť svojho pozemku. Poslanci OZ navrhujú cenu od 100 – do 500,- Sk za m2. Zároveň 
zastupiteľstvo  nesúhlasí, aby mu bola odpredaná obecná ulička pred jeho rodinným domom. 
3./ UKLADÁ 
- komisii pre ochranu verejného poriadku  dať do svojej náplne činnosti  zapracovať poriadok 
v obci. To znamená, že nelegálne skládky v obci je potrebné riešiť prostredníctvom komisie, 
ktorá musí upozorňovať spoluobčanov, musí so spoluobčanmi spolupracovať. V súčasnej dobe 
je potrebné vyzvať p. Jána Štureka Part. Ľupča č. 76, p. Ladislava Ondrejku Part. Ľupča č. 
14, p Ľudmilu Grillusovú Part. Ľupča 114 a p. Jána Kúkola Part. Ľupča č. 319, aby si 
odstránili z obecných pozemkov uskladnené drevo, ktoré majú pred svojimi rodinnými 
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domami už dlhšiu dobu. V zmysle všeobecne záväzného nariadenia je občan povinný za 
uskladnenie materiálu na obecnom pozemku zaplatiť za každý deň poplatok.  Termín: úloha 
trvalá 
- Ing. Baldovič informoval poslancov o firme, ktorá je vytvorená v rámci celého Slovenska 
a ktorá sa zaoberá čiernymi skládkami a to tak, že je potrebné ju osloviť a ona následne 
vykoná vyčistenie čiernych skládok. Pánu Ing. Vojtechovi Baldovičovi bolo uložené, aby 
vyhľadal adresu firmy a následne starosta spraví patričné opatrenia.          Termín: ihneď 
4/ DOPORUČUJE:  
starostovi obce, aby upozornil pána Stanislava Luptáka a pracovníkov, ktorí sa podieľajú na 
aktivačných prácach, aby pristupovali k spilovaniu a opilovaniu stromov a kríkov s estetickým 
cítením.                                                                                                          Termín: ihneď 
5./ RUŠÍ 
- časť uznesenia obecného zastupiteľstva č. 2/2007 zo dňa 13.2.2007: komisia pre lyžiarske 
stredisko, športový areál, ktorá bola v zložení: Ľubomír Frič, Július Sokol, Katarína Bellová, 
Katarína Kúkolová, Ing. Jozef Husarčík, Ľuboš Kicko, nakoľko komisia už nebude plniť účel, 
na ktorý bola vytvorená. 
6./ NESÚHLASÍ :  
- s odpredajom časti obecného pozemku pre Ing. Stanislava Marčeka, trvale bytom 
Ružomberok, Vajanského 12/5 pod ČOV pri rodinnom dome č.p. 493. Jedná sa o pozemok 
parc.č. 2478/1 z dôvodu, že takýto odpredaj nebol povolený ani ostatným záujemcom 
a v prvom rade je potrebné, aby si každý riešil takúto situáciu na svojom pozemku.    
- s výstavbou kanadských zrubových domov v m.č. Magurka, ktorých vlastníkom parciel je  p. 
Adámek Martin, Jadranská 2363/87, Bratislava. Pre výstavbu cca 20 zrubov nebude 
dostačujúca elektrina, voda, prístupové cesty 
- so schválením dokumentu cez hraničného partnera.   Zapísala: Agata Adamčiaková 
 

              
 
 
V krásnej lokalite Magurka, ktorá je pričlenená 
k obci Partizánska Ľupča nájdete aj chatu 
MAGURKA, ktorá od nepamäti poskytovala 
prístrešok i niečo „pod zub“ pre vášnivých 
turistov. Pár rokov dozadu na ňu bývalý majiteľ 
akoby zabudol, začala chátrať a o akýchkoľvek 
službách sa už nedalo ani povedať.  
Našťastie dostala nového – zanietenejšieho – 
majiteľa a v súčasnosti chata dostáva nový šat 
a podľa jeho vyjadrenia, tohtoročný Silvester by  

mal poskytnúť ubytovacie i reštauračné služby už novým návštevníkom, dokonca 
v prevádzke by mal byť aj lyžiarsky vlek.                             Renáta Antolová  
 
 
 
                                     
 
 
 
 
 

Obecná knižnica oznamuje svojim členom 
a návštevníkom, že od 23.6.2008 približne do 23.7.2008 

bude K N I Ž N I C A z dôvodu revízie ZATVORENÁ ! 
Bližšie informácie: 044/5570755, 0908 908 739 
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Dáva sa Vám na všeobecnú známosť, 
že sa blíži znovu významná udalosť. 

Jarmočné tamtamy už veselo bubnujú, 
prípravy na jarmok všetkým oznamujú! 

 
Každého, kto má chuť pomáhať, chceme osloviť, 
a s dobrou radou a nápadom aj jarmok pripraviť. 

Chystajte znovu všetky remeselnícke výrobky, 
nech do povedomia ľudí vstúpia všetky cechy! 

 
Aj rôzne predmety, náradie a ručné práce žien, 

na výstave remesiel splnia svoj veľký cieľ. 
A aby bol každý nadmieru spokojný, 

pripraviť musíme aj program kultúrny. 
 

Obraciame sa aj na dobrých sponzorov, 
veď potešiť treba aj peknou tombolou. 

Nech jarmok prebehne všetkým k spokojnosti, 
a privítame všetkých Vás, aj vzácnych hostí. 

 
Po programe sa treba aj dobre zabaviť, 
pri rezkej muzike dobre si zakrepčiť. 
A aby bola nálada jarmoku dokonalá, 

nech do rána všetkým muzika vyhráva. 
Autorka: Anna Jacková 

Akúkoľvek pomoc, nápad, návrh, podnet, prijmeme na telefónnych číslach: 
044/5570755, 0908 908 739 alebo prostredníctvom e-mailu : 

obec.part.lupca@stonline.sk., alebo priamo v kancelárii Obecného úradu 
v Partizánskej Ľupči. Nájdete nás aj na www.partizanskalupca.com 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Aj tento rok, 11. apríla sa členky 
miestneho spolku Slovenského červeného 
kríža zapojili do akcie Dňa narcisov. 
Vytvorené boli dve družstvá v Part. 
Ľupči a v Ružomberku. Za 400 ks 
narcisov bola vyzbieraná suma 8014 Sk. 
Ďakujeme ochotným občanom, ktorí 
prispeli na humánnu vec a finančnými 
príspevkami podporili Ligu proti 
rakovine. Bohužiaľ, niektorí naši občania 
prejavili odmietavý postoj. Nikto nevie, 
kto z nás alebo z našich blízkych bude 
potrebovať práve takúto zdravotnícku 
pomoc.                              A. Sokolová 
 

 

 

Členky ZO SČK – z prava: Milota Mydielková, 
Katarína Fričová, Anna Pavellová, Anna 
Gašincová, Zlatica Chalupková, Daša 
Adamčiaková, Zlatica Mráziková 

 

 

 

mailto:obec.part.lupca@stonline.sk
http://www.partizanskalupca.com
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V programe plánu MS SČK v Partizánskej Ľupči na rok 2008 
bolo jednou z aktivít uskutočniť súťaž vo varení gulášu. Po 
zisťovaní záujmu účastníkov medzi organizáciami a ich kladných 
odpovediach členky výboru začali s prípravou formalít na zdarný 
priebeh súťaže. 
Posledné májové ráno slnkom zaliaty športový areál privítal 
účastníkov súťaže. Svoje kuchárske schopnosti a zručnosti si 
prišlo vyskúšať 10 súťažných troj až päť členných družstiev. 
Zastúpené boli organizácie: MO SZTP, KST Darmošľap, Jednota 
SD COOP, rybársky zväz, obecný futbalový klub, stolnotenisový 
oddiel, obecný hasičský zbor, Vinotéka Javorka a tiež organizátor 
súťaže MS SČK. Priebeh varenia a chuť gulášu hodnotila porota, 
ktorá mala aj jedného nezávislého člena-hosťa z Moravy. O 8:30 
sa začala práca okolo ohnísk a neskôr sa z kotlov šírila 
vynikajúca vôňa gulášu po celom okolí. Počas celého dňa sa o 
spríjemnenie prác a dobrú náladu, aj keď s viac decibelmi, 
postarala hudba Dj Martin. Bohatú ponuku nápojov a sladkostí 
mal stánok s občerstvením. Ako moderátorky D. Adamčiaková a 
A. Pavellová dávali súťažiacim v jednotlivých družstvách veľmi 
vtipné a pohotové otázky. Výborná nálada a pohoda bola 
zachytená aj fotoobjektívmi a videokamerou.  
Pokiaľ sa varil guláš, družstvo mladých hasičov predviedlo 
ukážky z Okresnej súťaže Plamienok, na ktorej družstvo dievčat 
obsadilo 1. miesto. Úspešne nám predviedli svoju pohotovosť a 
šikovnosť v prípade zásahu a potreby hasenia požiaru. Ukážky 
boli pod vedením p. Celestína Vajdu.  
Predsedníčka ÚS SČK MUDr. E. Hrbčová so zdravotnou sestrou 
predviedli prakticky a poučili teoreticky poskytnutie prvej 
pomoci pri resuscitácii. Na modeli zvanej „Anča“ si mohli 
vyskúšať oživovanie aj prítomní občania. Bývalá členka ÚS SČK 
p. Zlatka Mráziková sa prihovorila a popriala všetkým prítomným 
veľa úspechov a pevné zdravie. 
O 13:00 hodine sa začala ochutnávka gulášov. Bola v dvoch 
etapách. Prvé ochutnávanie bolo ihneď po uvarení a druhé za 
hodinu, po miernom vychladnutí. Porota bola 9 členná a 
hodnotila anonymne bodmi. A výsledky sú nasledovné: 
1.miesto získalo družstvo KST Darmošlap, 2. miesto získalo 
družstvo rybárskeho zväzu a 3. miesto získalo družstvo MS SČK. 
Predsedníčka poroty MUDr. E. Hrbčová víťazným družstvám 
srdečne poblahoželala a spolu s predsedníčkou MS SČK A. 
Pavellovou odovzdali medaily, diplomy a symbolické varešky s 
nápisom „ Súťaž vo varení gulášu“. Všetkým členom súťažným 
družstiev želáme veľa úspechov a tvorivých nápadov do ich 
ďalšej práce. V popoludňajších hodinách sa na ihrisku odohrali 
futbalové zápasy žiakov a dorastu z Part. Ľupče a z Lúčok.  
Vďaka za pochopenie a ochotu podporiť akciu všetkým 
sponzorom. Ich dobrosrdečnosťou mohli byť ceny v tombole 
veľmi hodnotné a lákavé. Tombolové lístky sa predávali počas 
celého dňa. Večer sa pozornosť všetkých prítomných obrátila na 
ich vylosovanie. Výhercovia nešetrili prejavmi nadšenia, radosti z 
výhier.  
Aj keď počasie v popoludňajších hodinách trošku postrašilo 
prehánkami, dobrá nálada trvala ďalej a pokračovala tanečnou 
zábavou do ranných hodín. 
                                                      A. Sokolová,  Z. Chalupková 
 

 

 

 

 

 

... čo by sme do toho gulášu ešte dali? 

porota, ...mňam, to je dobrota ... 

... takto nám tu bolo dobre ... 

Darmošlap - šťastní víťazi 
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Príchod každého nového človiečika na svet je dôležitou 
udalosťou. Aj naša obec vyjadruje svoju radosť, svoj záujem 
a starostlivosť o vývin a život nových občanov aj tým, že 
usporadúva slávnosť privítania detí do života.  
Tak sa stalo aj dňa 26.3.2008, kedy starosta obce Ľubomír 
Frič s členkami zboru pre obrady a slávnosti uvítali do života 
svojich najmladších spoluobčanov. Sú to:  

Filip Obrcian, Juraj Erhardt, Matúš Kandera, 
Samuel Švidroň 

Stalo sa aj dňa 6.4.2008, kedy boli uvítaní:  
Martin Janíček, Sophia Fričová. 

Dňa 4.6.2008 boli uvítaní najmladší spoluobčania:  
Filip Obrcian, Juraj Erhardt, 

Matúš Kandera, Samuel Švidroň 
Okrem šťastných mamičiek, sa udalosti zúčastnili aj hrdí 
oteckovia. Starosta malou kytičkou vyjadril poďakovanie za 
prínos mladej – nastavajúcej generácie a nezabudol odovzdať 
finančný darček  3000 Sk, ktorý určite všetkým mladým 
rodinám v malej miere pomôže. Pekný kultúrny program pod 
vedením uč. Slávky Bencúrovej predviedli deti zo základnej 
školy.   
Najbližšie uvítame detičky:  Alexandra Kráľa, Michala 
Moníka, Dávida Jančiho a Viktóriu Nagranovú.         

Renáta Antolová 
  

   

Alex Balážec 

Filipko Fryk 

  

  

Samko Lupták 

Jožko Nagran 
 

Filipko Obrcian Samko Švidroň 

Martinko Janíček Matúško Kandera 

Sophia Fričová Jurko Erhardt 
 

Adelka Kováčová 
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Výbor základnej organizácie Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov v Part. Ľupči si 

dovoľuje touto cestou popriať svojim členom k ich vzácnym životným výročiam všetko len to 
najlepšie, najmä upevnenie zdravia, spokojnosť a pohodu v kruhu svojich najbližších.  
Od posledného vydania obecných novín, teda v II. štvrťroku 2008 sú to nasledovní členovia: 

Boháčik Jozef 85 r., Kráľovenský Ondrej 86 r., 
Kolárska Mária 84 r., Matulová Gizela 81 r. 

Trnovská Želmíra 84 r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Základná organizácia Slovenského zväzu telesne postihnutých  

v Partizánskej Ľupči gratuluje i spomína. 
V prvom polroku 2008 v našej organizácii oslávili svoje 
životné jubileá : 

Ladislav Urbanovič   70 rokov 
Tibor Jacko,    70 rokov 
Milada Ondrejková,  60 rokov 
Viera Kráľová   50 rokov 
Pavol Kozoň    60 rokov 
Ivan Droppa, Ing.  70 rokov 
Ján Hegedúš   70 rokov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zároveň sa ZO SZPB lúči so svojimi členmi:  
Lovaštík Gustáv 84 r., Stankovianska Mária 80 r., 

Ondrejková Anna 87 r., Genderová Anna 81 r. 
Česť ich pamiatke! 

Rodinám zosnulých vyslovujeme hlbokú a úprimnú sústrasť nad ich odchodom. 
V Part. Ľupči: 30. 5. 2008 výbor ZO SZPB 

 

 

Nech slnko vo Vás, čo pomáha, 
Nikdy nevyhasne. 

Nech je ho stále dosť a dosť, 
Nech prináša obyčajné 

ľudské šťastie, 
Nech svieti všetkým pre 

radosť. 

Lúčime sa navždy s tebou, 
Pavel Grillus 

želajúc ti tichý sen. 
Ďakujeme ti za všetko. 

Nech ti je ľahká rodná zem. 
Členovia ZO SZTP 

 

Kopa čerstvej hliny, 
ešte teplá od dychu blízkych.  

Stromy stoja tichú stráž. 
 

A oči slzia, 
srdce narieka. 

Človek zas stratil 
svojho človeka. 

 

 

 

 

Augustín Lovaštík 83 r.,  
Mária Stankovianska 80 r., 

Agneša Petercová 77 r., 
 Anna Ondrejková 88 r., 

Jozef Lupták 76 r., 
 Anna Genderová 81 r.,  

Pavel Grillus 70 r. 

 

 
 

Ing. Matej Ondrejka  
a Ing. Jarmila Urbanová 

Jaroslav Salaj 
 a  Ivana Kohútová 
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V školskom roku 2007/2008 našu školu úspešne reprezentovali na: 
krajskom kole olympiády zo slovenského jazyka – Andrejka Tholtová (8. roč.) 
okresnom kole olympiády z nemeckého jazyka – 2. miesto Simonka Sliacka (6. roč.) 
okresnom kole z anglického jazyka – Kristínka Vitálišová (7. roč.) 
recitačnej súťaži „Rázusovie Vrbica“ – Lucka Zvarová (4. roč.) a Simonka Sliacka 
literárnej súťaži „Štúrov Zvolen“ – Filip Havlan (5. roč.) a Annamária Kráľová (7. roč.) prírodopisnej 
súťaži „Kvety a zvieratká“ – Jožko Kráľ (4. roč.) 
speváckej súťaži „Slávik Slovenska“ – Radko Toček (2. roč.), Kristínka Nagránová (4. roč.), Kristínka 
Vitálišová  
Dopravnej súťaži – 2. miesto Rasťo Sekan (4. roč.), Mirko Škvarenina (6. roč.), Ivanka Kráľová (6. 
roč.), Simonka Sliacka, Janko Koreň (6. roč.) 
recitačnej súťaži „Hviezdoslavov Kubín“ – Radko Toček a Annamária Kráľová 
dejepisnej súťaži „Povstalecká história Liptova“ – Barborka Vitálišová, Dominika Gašincová, Pavol 
Dvorský (9. roč.) 
Biologickej olympiáde – 1. miesto Barborka Vitálišová (9. roč.) 
Vedomostnom maratóne: 5. roč. – J. Rybák, F. Havlan, K. Benčo – 2. miesto 
                                         6. roč. – M. Škvarenina, J. Koreň, M. Ganobjak –  miesto 
                                         7. roč. – M. Tholtová, D. Dvorská, K. Vitálišová – 1. miesto 
                                         8. roč. – P. Havlan, J. Kúkol,  
                                         9. roč. – B. Vitálišová, D. Gašincová, I. Královenská – 1. miesto 

ĎAKUJEME ZA REPREZENTÁCIU NAŠEJ ŠKOLY A OBCE! 
 

DEŇ MATIEK 
Aj tento rok si naši žiaci pripravili krásnu 

akadémiu venovanú mamám a starým mamám, 
ktorá sa konala 11. mája 2008 v kultúrnom dome 

v Partizánskej Ľupči. Piesňami, básňami, 
scénkami a tancami nás potešili deti z materskej 

školy, žiaci 1., 3., 5., 7. a 9. ročníka a deti zo 
školského klubu pod vedením  

p. uč. Mydielkovej, Madliakovej, Rengevičovej, 
Jungovej, Turčanovej, Kochlicovej a p. 

vychovávateľky Bartánusovej. 
Všetkým mamám prejeme veľa zdravia a lásky 

od ich najbližších.  

 

Plavecký výcvik 
Aj tento školský rok sa žiaci 3. a 4. ročníka 
zúčastnili plaveckého výcviku na krytej plavárni 
v Ružomberku. Počas 10 dní sa pohybovo vyžili, 
zaplávali si, zabavili sa a niektorí i popasovali so 
svojim prvopočiatočným strachom z vody. Naučili 
sa nebáť sa vody, preplávať s pomocou, ale i bez 
nej plaveckým spôsobom vymedzený úsek 
a takisto získali množstvo zážitkov a pekných 
spomienok, na ktoré budú ešte dlho spomínať. 
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V našej Základnej škole  
v Partizánskej Ľupči sa dňa 
15.5.2008, uskutočnila súťaž 
zameraná na históriu 
Slovenského národného 
povstania v regióne Liptova. 
Táto súťaž je súčasťou 
zápolenia desiatich ZŠ v okrese 
Liptovský Mikuláš. 
Organizátorom celookresnej 
súťaže je Oblastný výbor 
Slovenského Zväzu 
protifašistických bojovníkov 
v Lipt.Mikuláši a mesto Lipt. 
Mikuláš. Spoluorganizátormi sú 
mesto Liptovský Hrádok  
a zúčastnené školy v obciach  

P.Ľupča, Ľubela, Hybe, 
L.Porúbka. Súťaž prebieha pod 
záštitou prednostky Obvodného 
úradu v Lipt.Mikuláši RNDr. 
Viery Terekovej CSc. Súťaž je 
organizovaná pre žiakov 8.a 9. 
ročníkov základných škôl 
a osemročných gymnázíí okresu. 
Cieľom súťaže je rozšíriť poznatky 
získané v škole, prehĺbiť  
historické poznanie mladej 
generácie a motivovať mládež 
k humanistickým, protirasistickým 
a protifašistickým postojom. Tiež 
na formovanie úcty a pozitívneho 
vzťahu k odkazu predkov a na 
hrdosť a spolupatričnosť k Liptovu 
a slovenskej vlasti. Súťažné otázky sú zamerané tak, aby sa v rámci všeobecných a slovenských 
dejín ozrejmili otázky protifašistického odboja v rokoch 1939-1945 v obci a v Liptove. Pýtajú sa na: 
-organizátorov protifašistického odboja, členov ilegálnych národných výborov, na povstaleckých 
vojakov a na partizánske jednotky na Liptove, na podiel občanov v odboji obce, nacistické represie, 
objasnenie niektorých základných filozofických pojmov a na poznanie kultúrno-výchovného odkazu 
SNP. V ZŠ v Part. Ľupči súťažili dve trojčlenné družstvá. Z 8. ročníka žiaci: Július Kúkol, Pavol 
Havlan, Jakub Mišiak,  z 9.ročníka žiaci : Dominika Gašincová, Barbora Vitálišová, Pavol Dvorský.  
Každé družstvo si vytiahlo z 25.pripravených otázok – desať otázok. Porota v 3-člennom zložení: 
p.riad.ZŠ Mgr.M.Zvarová,  p.zástupkyňa riaditeľky ZŠ Mgr. J. Vitálišová  a zástupca Oblastného 
výboru SZPB M. Mrázik. Odpovedať  na otázku mohol  ktorýkoľvek  člen družstva a za správnu 
a úplnú odpoveď dostalo družstvo 5 bodov, za správnu a neúplnú odpoveď 3 body, za neúplnú 
odpoveď  1 bod. Pre ocenenie aktivity súťažiacich  boli aj tzv. plus body za vedomosti doplňujúce 
odpoveď. Súťažiaci  preukázali, že si rozšírili celkové vedomosti  o priebehu povstania, že poznali 
miestnych organizátorov a účastníkov odboja, atď. Lepšie bolo pripravené družstvo 9. triedy, ktoré 
bude reprezentovať školu vo finále súťaže, ktorá sa bude konať za účasti desiatich víťazov školských 
kôl  dňa 18.6.2008 v Dome kultúry L.Mikuláš. 
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Každý člen víťazného družstva dostal knižnú odmenu a každý člen porazeného družstva sadu 
písacích potrieb. Na odmeny prispel Obecný úrad v Partizánskej Ľupči. Okrem toho každé družstvo 
aj škola dostala za účasť v súťaži diplom od Oblastného výboru  SZPB v Liptovskom Mikuláši.  
Ako  predseda dedinskej organizácie SZPB v Part.Ľupči chcem sa poďakovať súťažiacim 
a víťaznému družstvu. Prajem im vo finále súťaže úspešné účinkovanie.  Taktiež sa chcem 
poďakovať Základnej škole v Part.Ľupči, že chápe význam odboja a prihlásila sa do tejto súťaže. 
Vďaka patrí zvlášť učiteľke dejepisu p. riaditeľke školy Mgr. M.Zvarovej, za prípravu žiakov na 
súťaž a za organizačné práce. Poďakovanie patrí aj Obecnému úradu v Part.Ľupči, že finančne 
prispel na odmeny súťažiacim. 
V OKRESE PRVÍ  
 V medziobdobí od príprav do vydania nového „Obecného spravodaja“ sa konalo 
spomenuté finále súťaže. Súťažné družstvo našej školy v zložení Dominika Gašincová, Barbora 
Vitálišová a Pavol Dvorský v súperení desiatich škôl z celého mikulášskeho okresu sa umiestnilo 
na 1. mieste. Žiaci tak prispeli k výbornej propagácii vedomostnej úrovne svojej školy a tiež si 
rozšírili poznatky z histórie odboja v Liptove a v našej škole. Za odmenu im boli pekné ceny 
venované Mestskými úradmi z Lipt. Hrádku a Lipt. Mikuláša.  
 ZO SZPB chce týmto vyjadriť uznanie a poďakovanie všetkým, čo sa za tento úspech 
pričinili.     Miroslav Mrázik - predseda DO SZPB.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

TRADIČNÝ JUNIÁLES 
V predposlednú júnovú sobotu sme sa za slnečného počasia zišli na tradičnom juniálese. 
Prípravy sa začali hneď ráno, keď ochotní deviataci a osmaci zdobili tanečný parket spolu 
s rodičmi našich štvrtákov, ktorí organizovali celú akciu. O 15:00 sme sa spred školy vybrali 
na futbalové ihrisko, kde nás už rezkou hudbou vítal DJ Krajči. Tanečná zábava pre 
dospelých pokračovala až do svitania. Všetci sme sa výborne bavili. Za príjemnú atmosféru 
a zdarný priebeh akcie chceme poďakovať Rade rodičov pri ZŠ s MŠ, štvrtáckym rodičom, ale 
hlavne ochotným sponzorom, ktorí sa rozhodli pomôcť našej škole – p. Ľubomírovi Fričovi za 
chutný chlebík, rodine Hazuchovej za výborné párky a p. Martinovi Gejdošovi za osviežujúcu 
kofolu. Ďakujeme a tešíme sa na ďalšiu spoluprácu!  Mgr. M. Turčanová  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beseda s príslušníkmi policajného zboru 
13. mája k nám zavítala návšteva z polície. Nespáchali sme žiadny trestný čin, ale  
p. učiteľky pre nás zorganizovali besedu. Deti z I. stupňa sa mohli zdokonaliť v 
pravidlách cestnej premávky a starší žiaci boli poučení o prejavoch a dôsledkoch 
šikanovania medzi spolužiakmi.  
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Bolo to príjemné stretnutie. 
Náhodné stretnutie bývalých 
spolužiakov, slovo dalo slovo a 
zrodila sa myšlienka na stretnutie 
bývalých spolužiakov zo základnej 
deväťročnej školy v našej obci.  
Bol to dobrý nápad, ktorý 
viacerých oslovil a tak od slov 
nebolo ďaleko k činu. Začiatkom 
júna minulého roku sme sa možno 
aj trochu rozochvení a trochu 
zvedaví poschádzali do nášho 
„hniezda“, odkiaľ sme sa mnohí 
rozbehli do sveta. Všetci sme sa v 
ten deň, najskôr, iste každý sám v 
sebe, potom už spoločne vracali v 

spomienkach do nášho detstva, do predškolských aj školských lavíc, oprašovali sa spomienky a 
pestvá a prevažne radostné chvíle. Vychutnávali sme si vzájomnú spolupatričnosť, ktorá akoby 
rokmi zosilnela – veď o našom detstve sa dá porozprávať svojim deťom, vnúčatám ale prežili sme 
ho v rovnakej dobe predsa len my. Nezišli sme sa všetci, niektorých pre veľkú vzdialenosť, alebo 
chorobu sme pozdravili, s niektorými už nebolo možné, tak sme si na nich ticho spomenuli. Sme 
vďační pánom učiteľom Balážovi a Mydielkovi, paniam učiteľkám Vierikovej a Pavlákovej, že 
prijali pozvanie a že sme sa na chvíľu mohli cítiť ako žiaci. Keď sme si sadli znovu do školských 
lavíc, nech nám prepáčia, že sme si na ich úkor aj zažartovali, veď to k takémuto radostnému 
stretnutiu patrí. Ďakujeme súčasnej riaditeľke školy pani Zvarovej, že nám umožnila stretnúť sa v 
priestoroch školy, ako aj všetkým nemenovaným, ktorí prispeli k tomu, že sme sa cítili „ ako doma“.  
Bolo to stretnutie po 45. rokoch a my sme dnes už šesťdesiatnici, ale v ten deň sme omladli. Budeme 
mať znova na čo spomínať, ale pre istotu máme naše stretnutie aj na kazete a DVD, aby sme 
nezabudli, veď už vstupujeme do „rizikového obdobia“.                 Ing. Záskalická Katarína  

 
Historia Magistra Vitae est  
(história je učiteľku života) ... 
z tohto dôvodu sa skupinka 
nadšencov rozhodla sprístupniť a 
zoznámiť známych i vzdialených so 
zaujímavou históriou  nášho 

bývalého kráľovského mestečka a založiť MÚZEUM. 
Preto žiadame a prosíme o dokumenty, fotografie, obrázky, 

kresby, osobné predmety, predmety dennej potreby, odevy, náradia, 
nábytky alebo akékoľvek osobné spomienky na časy minulé, ktoré by 
nám pomohli čo najvernejšie predostrieť život v Partizánskej 
Ľupči v minulosti. Informácie o prípadných muzeálnych 
kusoch prosíme hádžte do pripravených "historických 
skriniek" umiestnených na Obecnom úrade v Partizánskej 
Ľupči a v ambulancii MUDr. Jaroslava Janíčka. Uvítame 
akékoľvek Vaše postrehy a nápady.   Tešíme sa na spoluprácu 
s Vami a srdečne Vás pozývame na vernisáž múzea,  ktorá sa 
uskutoční na Remeselníckom jarmoku v Partizánskej Ľupči 
dňa 20. septembra 2008. 
Bližšie informácie získate aj na č. tel.: 044/5570755, 5570754 
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1. časť tváre 
2. čiernomorský prístav 
3. opustenosť 
4. zberal úrodu 
5. stavebný pozemok v zastavanej časti obce 
6. losovali 
7. nezisťoval veľkosť 
8. obrobí motykou 
9. svetadiel 
10. valiaca sa vrstva snehu 
11. slovanský boh hromu 
12. ľahký letný plášť 
13. orientovaná rozprávková postava 
14. prvotný vzor stroja 
15. červená planéta 
16. nenakrája 
17. listina písaná na koži (pergamen) 

 

18. kozmetický prípravok z vosku ovčej vlny 
19. obal na okuliare 
20. neudrel nohou 
21. stredoveký spevák  (trubadúr) 
22. vidiecke sídlo šľachticov 
23. slovenské mesto 
24. záruka 
25. ženské meno 16. 9. 
26. vyhynuté zviera 
27. dočasne zbaviť úradu 
28. sok, rival 
29. Oľga (dom.) 
30. veľká drevená loď 
31. uhličitan horečný  (magnezit) 
32. mužské meno 27. 6. 
33. umelecký sloh (rokoko) 
34. úprava, aranžovanie kvetov 
35. hlavné mesto Slovenska 

 V tajničke nájdete výrok F. Schillera 

Správna odpoveď doplňovačky 
z obecných novín 1/2008 znie: 
NEPORIADOK JE 
MATKOU NEŠŤASTIA. Do 
redakcie nám prišla jedna 
správna odpoveď, bohužiaľ bez 
udania spiatočnej adresy, takže 
nemôžeme nikoho odmeniť.   

8 
9 
 
 
12 

35 
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Dňa 7.6.2008 sa uskutočnilo krajské kolo hry PLAMEŇ 
v obci Likavka.  Naše dievčatá reprezentovali obec Partizánsku 
Ľupču a okres Liptovský Mikuláš.  V požiarnom útoku sa 
umiestnili na peknom 2. mieste s časom 23,41 (najhorší čas 44,41 – 
Zákopčie, Čadca). 

Celkove sa naše dievčatá – zatiaľ neskúsené - umiestnili na 
9. mieste. Nakoľko družstvo dievčat bolo vytvorené len v priebehu 
necelých dvoch mesiacov, nebolo možné ich pripraviť natoľko, aby 
boli zdatné čeliť všetkým povereným úlohám. Ale je potrebné 
vysloviť pochvalu obidvom družstvám, chlapcom i dievčatám, 
pretože v okresnom kole v Partizánskej Ľupči dňa 24.5.2008 
dievčatá získali I. miesto a chlapci sa umiestnili na II. mieste. Našim 
mladým hasičom je potrebné sa viac venovať, aby nadobudli lepší 
systém a zodpovedný prístup ku požadovaným disciplínam. 
Budeme sa snažiť popasovať sa s tými disciplínami, v ktorých nám 
to „škrípe“, aby sme do budúcna mohli lepšie reprezentovať nielen 
našu obec, ale aj okresné, príp. krajské súťaže.    
       Celestín Vajda 
 

 

Správa o činnosti ZO SZTP v Part. Ľupči za rok 2007 
Dňa 28. 3. 2008 sa konala výročná členská schôdza. V správe o činnosti sa uvádza, že organizácia pracovala v zmysle 
stanoveného plánu, ktorý bol schválený VČS dňa 9. 3. 2007 Základnú organizáciu úspešne viedla dnes už bývalá predsedníčka 
p. Katarína Bellová spolu s 11 členným výborom. 
Za spomínané volebné obdobie sa konala jedenkrát výročná členská schôdza a dvakrát členské schôdze a výbor sa zišiel 10 krát. 
Je potrebné konštatovať, že všetci členovia výboru  sa zasadnutí, prípravách a zabezpečení jednotlivých akcií podieľali takmer 
na sto percent. Za túto prácu je potrebné poďakovať všetkým členom výboru, hlavne však predsedníčke p. Katke Bellovej. 
Podľa plánu každý mesiac sa konali akcie a vypracované projekty riešili finančné krytie akcií.  
Najväčší záujem zo strany členov bol o rekreačno – rehabilitačné podujatia v Aquaparku Tatralandia a Termal Parku Bešeňová. 
Pobyt v týchto zariadeniach je pre organizáciu čoraz náročnejší a to z dôvodu zvyšovania financií na dopravu a vstupné. Vďaka 
predsedovi OC SZTP v Lipt. Mikuláši p. Tomčíkovi a rokovaniu bývalého vedenia našej ZO bola vybavená zľava na vstupnom 
v týchto zariadeniach, za čo sme im touto cestou povďační. Náročnejšia sa však stáva úhrada za dopravu – autobus, zvyšujú sa 
ceny PHM v SAD.  
14.5.2007 sa uskutočnila akcia sviatku Dňa matiek. Pre prítomné ženy – matky program pripravili deti ZŠ a každá bola 
obdarovaná kvietkom. Na dobrú náladu pri malom občerstvení svojou harmonikou vylúdil rezké melódie p. Ján Hošala.  
V dňa 24 – 26.5. sa v Aquaparku Tatralandia konala celoslovenská akcia – Svetový deň SZTP. Pretože táto akcia bola veľmi 
náročná z hľadiska obsahu a významu účastníkov z celého Slovenska, p. Ľubomír Tomčík, predseda OC SZTP vtiahol do 
spolupráce celý náš výbor. Celá akcia bola dobre pripravená a tým sa aj vydarila. Preto všetkým zúčastneným našim členom 
treba úprimne poďakovať.  
Tradične v mesiaci júli organizujeme „športový deň“, kde sa môžeme popasovať v športových disciplínach. Vďaka sponzorom 
je možné v tombole získať pekné ceny. A aby každý účastník mal na súťaže dostatočnú energiu, varí sa guláš, ktorý vždy 
všetkým veľmi chutí.  Ako každý rok,  v rámci Mesiaca úcty k starším – v spolupráci s výborom MS SČK sa dňa 19.10.2007 
konala akcia, kde pre takmer prevažnú časť našich členov – dôchodcov pripravili kultúrny program deti z MŠ. Pri malom 
posedení a občerstvení všetci prítomní členovia pookriali na duchu. Dňa 19.10.2007 sa riešila otázka predsedu ZO SZTP, 
pretože predsedníčka, p. Katarína Bellová, pokladník Ing. Vojtech Baldovič a tajomníčka p. Oľga Bodická sa vzdali svojich 
funkcií. Zo strany výboru nebola prejavená ochota prijať ich funkcie. Preto dňa 22.10.2007 musel predseda p. Ľubomír Tomčík 
prevziať zloženú celú agendu organizácie. Ku cti tých, ktorí sa vzdali svojich funkcií a ktorým sme sa za ich prácu poďakovali 
slúži to, že ostali členmi ZO i členmi výboru.  Na členskej schôdzi dňa 28.11.2007, kde bola podávaná chutná vianočná 
kapustnica, bolo odsúhlasené zloženie nového výboru, ktorý sa podujal poriešiť túto neľahkú úlohu a urobili sa zmeny v 
obsadení funkcií vo výbore našej organizácie. Za predsedníčku bola zvolená Ing. Milada Ondrejková, podpredseda p. Július 
Sokol, tajomníčka p. Anna Jacková a pokladníčka p. Katarína Hegedúšová. Výbor tvoria aj ďalší členovia a to pp. Daša 
Adamčiaková, Božena Kohútová, Anna Sokolová, Žofia Sokolová, Margita Gregorová, Zlatica Chalupková, Irena Valentová, 
Katarína Bellová a Ľubomír Tomčík. Do kontrolnej komisie boli zvolení: pp Ing. Vojtech Baldovič, Ladislav Urbanovič a Jolana 
Hegedúšová. Zasadnutie nového výboru sa konalo dňa 5.12.2007,  kde došlo k prevzatiu a odovzdaniu príslušnej agendy. 
Koncom roku 2007 mala naša organizácia 123 členov a za tento rok ukončili členstvo p. Ján Sirota, ktorý zomrel a p. Emília 
Smateková. Záverom je potrebné poďakovať bývalým funkcionárom za ich aktívnu prácu, členom výboru za ich aktívnu činnosť 
a v neposlednom rade finančným sponzorom, ako je Obecný úrad v Part. Ľupči, Lesný komposesorát Part. Ľupča, OC SZTP v 
Lipt. Mikuláši ako aj všetkým členom, ktorí svojou účasťou prispeli k práci a činnosti našej organizácie za rok 2007. 

                           Anna Jacková, tajomníčka ZO SZTP 
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... tak toto je len kúsok z krásnej ľudovej piesne. 
A či je to pravda, tak o tom sme sa išli 
presvedčiť na vlastné oči. Južná Morava, 
konkrétne okolie Velkých Pavlovíc  sa stalo 
cieľom cyklodovolenky 15 členov turistického 
klubu Darmošlap z Partizánskej Ľupče počas 5 
májových dní. Morava nás privítala nádherným 
letným počasím a tak nič nebránilo tomu aby sa 
naplnili naše plány. Spoločné raňajky, 
upresnenie trasy a vyrážame do terénu. Cieľom 
dnešného dňa je obísť vodné dielo Nové Mlýny. 
Počas dňa sa viackrát mení terén, prechádzame 
úsekmi vedľajších ciest ale i náročným poľným 
terénom. Záverom dnešnej etapy je niekoľko 
kilometrové stúpanie. Tachometer ukazuje 68km 
a čas večere. 
Druhý deň nás okrem cyklistiky čakajú perly  

Južnej Moravy-  zámocký areál Valtice a zámok Lednice . Ako prvý sme navštívili zámok Lednice .Prekrásny  
barokový zámok obkolesený nádhernou záhradou, plnou vzácnych drevín a kvetín .Stačí  malá predstavivosť 
a rozprávka sa môže začať. Ale my pokračujeme. Vo Valticiach  v Španielskej jazdiarni už na nás čaká 
ochutnávka vín s 681 vzorkami. Práve dnes sa tu koná 41. ročník - Valtické vinné trhy.  Posilnený 
kráľovským mokom s vetrom v chrbte zdolávame zostávajúce  kilometre dňa./67km/. Tretí  deň sme sa 
rozhodli podporiť svojou účasťou českých turistov na akcii Putovanie po Modrých horách. Trasa viedla po 5 
obciach, v každej z nich účastníkov  vítal starosta s malým občerstvením. Myslím , že pre väčšinu práve toto 
bola najkrajšia túra .Prechádzali sme malebnými  dedinkami  s prekrásnou  moravskou architektúrou a 
vymaľovanými vinnými „sklípkami“ . A ako by to bolo nezažiť atmosféru na vlastnej koži. A tak sme prijali 
pozvanie do jedného z nich. Majiteľ, odborník na slovovzatý, nám ochutnávanie vínka spríjemnil  výkladom 
o odrodách a výrobe vína .Odchádzame s presvedčením, že vínko sa  síce ľahko pije, ale za jeho zrodom je  
celoročná ťažká práca celej rodiny a kus kumštu  pre docielenie kvality a jedinečnosti. Ukončenie akcie 
sprevádzala ľudová hudba, ochutnávka Modrohorských vín. Posledný deň pobytu sme navštívili pohraničné 
mesto Mikulov, zbalili veci, naložili bicykle  a nabrali smer Slovensko. 
Domov si prinášame príjemné spomienky na super klubovú akciu, nafotené zábery malebného kúska Moravy 
a poniektorí aj výkonnostné tromfy. Najmladšie 
účastníčky Lucka a Mária Bencúrové  svojou  chuťou 
a výkonom prekvapili a zároveň neraz i povzbudili, keď 
nám dospelákom dochádzali sily. A tak ak chcete prežiť 
aktívnu dovolenku, pridajte sa k nám.             .  

 
 
 

 

 

 
Janka Sokolová 
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VÝSLEDKY: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zaznamenali sme rekordných 40  súťažiacich.        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ĽUPČA O PEŇ CUP – 9. ročník, sa konal 18.5.2008  - ako vždy, na golfovom 
ihrisku  na Kečkách s cieľovou jamkou v Kráteri na Čertovici. 
 

chlapci: 1. miesto Patrik Beka 
              2. miesto Martin Ganobjak 
              3. miesto Radko Toček 
 
dievčatá:  1. miesto Deniska Beková 
                2. miesto Lucka Bencúrová 
                3. miesto Norika Čierna 
 

seniori: 1. miesto Peter Kúkol 
                        Jozef Husarčík - Bzučo 
              2.miesto  Boris Bartík 
 
Seniorky:     1. miesto Danka Staníková 
 
Cena útechy: manželia Stachovci za snahu 
                      najmladšia účastníčka Vladka 
 

 

  
Barbora Janíčková 

JE TO NAŠA ZÁĽUBA 
„Ako každý rok, aj tento začal pre nás mesiacom október 
súťažne. Môžeme povedať, že bol aj úspešný tým, že 
družstvá dokázali splniť záväzky, ktoré si dali na začiatku 
sezóny. Družstvo A sa v 6. okresnej lige v Lipt. Mikuláši 
umiestnilo na 2. priečke za Jamníkom. Družstvo B, ktoré 
je zložené z mladých chlapcov, ktorí nemajú toľko 
skúseností sa tiež umiestnilo na peknom 4. mieste 
v okresnom rebríčku. Dúfame, že sa budeme zlepšovať 
každým rokom vo svojich športových výkonoch. Zároveň 
by sme sa chceli poďakovať všetkým sponzorom, ktorí 
nás podporili či už finančne, alebo materiálne. Tiež 
ďakujeme všetkým hráčom, ktorí podali skvelé výkony. 
Dúfam, že si spolu zahráme aj v ďalšej sezóne“. 

 
Miroslav Procházka 
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Predám kočík, 4-kombinacia, zachovalý. 
Výbava: taška na nosenie dieťatka, kabela na 

rúčku, otočná rúčka. Tel. 0903 886 175 
 

Predám teplovodný kotol ÚK 25 KW značka VIGAS – na splyňovanie 
dreva, korpus použitý jednu sezónu. Prechádzam na kúrenie 
peletami. Cena dohodou Tel.:  044/5590319, 0905363568 
 

Predám bicykel BMX, poschodovú posteľ, 
válendy s úložným priestorom, staršiu 
chladničku 120 l, cena dohodou.        
Tel. č. 0905102208, 0908239997 

Predám nábytok do obývačky aj jednotlivo, mrazničku so štyrmi 
šuplíkami – cena dohodou, predám pec na ÚK. Cena 4000 Sk.  
Mobil: 0911171142 
 

Ponúkam vyučovanie anglického jazyka. Cena : 
dohodou, Mgr. Katarína Kováčová, 
0915 059 958 

Predám po jednom dieťati kočík a detskú postieľku, málo používanú. 
Kočík zn. TAKO – modrý, 3 – kombinácia, nafukovacie kolesá, 
preklápacia rúčka, sieťka, pláštenka, taška. Cena dohodou. 
Mobil: 0905495773 

 
 

 

Výbor OFK venoval v jarnej časti súťaže pozornosť všetkým 3 družstvám, ale aj rekonštrukcii, modernizácii a údržbe 
športového areálu a zariadení, čo sa mu za výdatnej podpory obecného úradu, sponzorov, ale aj vlastných aktivít darilo, hoci 
 výsledky mužstiev neboli vždy adekvátne vynaloženému úsiliu výboru OFK. 
     „A“ mužstvo po jesennej časti figurovalo na 3. mieste od konca po nie najlepších výsledkoch, ale v niektorých zápasoch mali 
hráči aj smolu, nepremieňali šance. V jarnej časti sme posilnili mužstvo o Milana Šlachtu z Bešeňovej, Richarda Kaciana 
z Dúbravy, Petera Fajtu z Likavky, ktorí sú na ročnom hosťovaní ako aj o vlastných odchovancov napr. Vladimíra Peterca. Na 
hosťovanie odišiel P. Balážik. Najväčšia posila je však už z jesene a to brankár Milan Záborský, ktorý predvádza dobré výkony. 
Mužstvo sa v jarnej časti zlepšuje, čo dokazujú aj výsledky v posledných zápasoch keď sme nešťastne prehrali vo Východnej aj 
v Ľubeli, ale naopak sme dokázali vyhrať v Lipt. Kokave, doma s Demänovou, remizovali sme v Prosieku a tak sme po 23. kole na 
10. mieste s 27. bodmi, najlepším strelcom nášho mužstva je Braňo Adamčiak so 7. gólmi. Do konca súťažného ročníka chýba 
odohrať 3 zápasy a tak môžeme v kľude rozmýšľať nad cieľmi v novom súťažnom ročníku. V mužstve sa oproti minulosti zvýšila 
tréningová morálka, ale aj napriek tomu je ešte čo zlepšovať. Mužstvo dorastu strieda dobré výsledky so slabšími, tu treba zlepšiť 
tréningovú morálku, ale aj morálku v zápase, keď naše mužstvá ako dorast, tak aj A mužstvo dostáva veľa ŽK a ČK čo má za 
následok oslabenie mužstiev v nasledujúcich zápasoch, ale aj finančný postih. Mužstvo je po 22. kole na 10. mieste s 29. bodmi. 
V mužstve žiakov nastala zmena na trénerskej lavičke, ku Ladislavovi Gálfymu a Petrovi Veselovskému pribudol ako l. tréner 
Roman Záchej. Už aj v tomto mužstve sa začínajú objavovať rôzne nevhodné správania dokonca aj ŽK a ČK, toto by bolo 
potrebné v zárodku zastaviť. Mužstvo malo na jar dobrý začiatok, keď vyhralo prvé 3 zápasy doma a v súčasnosti je na 7. mieste 
s 21 bodmi. 

Hlavní sponzori OFK je Obecný úrad Partizánska Ľupča na chod klubu ďalej v roku 2007 a v I.polroku 2008 prispeli 
nasledovní sponzori: Lesný komposesorát pozemkové spoločenstvo Partizánska Ľupča, ECM systém-P.Smitek + M.Sameliak, 
Pohostinstvo Ľupčianka P.Ľupča, Vokuma s.r.o Part.Ľupča, Lesný komposesorát s.r.o Part.Ľupča, Salatín s.r.o Part.Ľupča. 
     Taktiež OFK hľadá finančné možnosti a to cestou 2% z dane PO a FO, kde v roku 2007 sme získali touto formou cca 43 000 
Sk, kde je treba poďakovať všetkým, ktorí nám prispeli, okrem už aj vyššie menovaných treba  poďakovať aj Ing.Tomášovi 
Repovi, ktorý nám zabezpečil prispievateľov FO. 
     V roku 2007 boli vytvorené šatne pre rozhodcov a delegátov zápasu. V roku 2008 bola zrealizovaná  rekonštrukcia WC,  
spŕch-nové obklady, výmena okien v sprchách, na túto rekonštrukciu hlavnou mierou prispel Obecný úrad v P.Ľupči a to finančne, 
ale aj pracovníkmi VPP-hlavne murárskymi prácami, ktoré vykonal p. Ján Pobeha, na okná nám materiálom prispela firma 
VOKUMA s.r.o P.Ľupča a prácami /Peter Bella, Ladislav Hošala a Ľudovít Hollý. V druhej etape mienime ešte doobkladať sprchy 
a vymeniť ešte 3 okná na sociálnych zariadeniach, na ktoré nám materiálom prispel Lesný komposesorát s.r.o Part.Ľupča. 
Zrekonštruované boli aj prístrešok a grilovačka. Naviezla sa asfaltová drť, čím sa zlepšil prístup od  brány ku budove a prístrešku. 
Spílili sa stromy, ktoré znečisťovali celý areál. Najväčším problémom je  však odkanalizovanie žumpy, kde treba poďakovať 
Ivanovi Kráľovi ml.,že v prípade potreby nám poskytol čerpadlo. Týmto problémom sa zaoberá OFK dlohodobo a v súčasnosti 
hľadá možné riešenia. Ihrisko je upravované – kosené obecnou motorovou kosačkou a to buď Stanislavom Luptákom, resp. 
Gustávom Luptákom. Ďalej treba poďakovať aj nášmu hospodárovi p.Pavlovi Kozoňovi, ktorý sa tiež aktívne zapájal do 
rekonštrukcie a vzorne udržiaval priestory a staral sa o to, aby mali hráči našich mužstiev čo potrebujú k tréningom a k zápasom. 
Pre zdravotné problémy nastala zmena hospodára, túto funkciu od 13.3.2008 prevzali manželia Ladislav a Alena Gálfyovci. 
Poďakovať sa treba aj p.Ivanovi Kráľovi st.,  ktorý finančne prispel na zakúpenie novej tabule na striedanie.                                                                                                                                   
     Posledné dva víkendy 24.5.2008 a 31.5.2008 sa v areáli štadióna uskutočnili dve vydarené akcie a to okresná hasičská  súťaž 
mladých – Plameň a súťaž vo varení gulášu družstiev spoločenských organizácií v našej obci.  

Teraz je už len na hráčoch aby sa výboru OFK ako aj svojim priaznivcom odmenili za spomínanú námahu dobrými 
výkonmi v zápasoch. Z radov našich členov máme aj zastúpenie v orgánoch Oblastného futbalového zväzu v Lipt.Mikuláši a to: 
Sokol Július je predsedom hospodárskej komisie, Rybák Ladislav je členom ŠTK a Vajda Celestín je členom odvolacej komisie. 
     Rozpis súťaží a výsledky si môžete kliknúť na stránke www.obfzlm.sk .                                       Július Sokol, tajomník OFK 
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